
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Η Ε.Ε. χρηματοδότησε μελέτες για τη σιδηροδρομική γραμμή 

“Καλαμπάκα - Ιωάννινα - Ηγουμενίτσα”;» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως πληθώρας δημοσιευμάτων ηλεκτρονικού τύπου, η Ε.Ε. χρηματοδότησε 
μέρος των οριστικών μελετών της σιδηροδρομικής γραμμής «Καλαμπάκα - Ιωάννινα - 
Ηγουμενίτσα». Το εν λόγω μέρος της χρηματοδότησης ήταν εγκεκριμένο από το 2020, 
κατόπιν ελληνικού αιτήματος, με το άλλο μισό να εγκρίνεται από το Υπουργείο 
Οικονομικών (Φεβ. 2020) καλύπτοντας την ελληνική συμμετοχή. Εκ του δεδομένου της 
χρηματοδότησης προκύπτει ότι η Ε.Ε. και θεωρεί τη σιδηροδρομική σύνδεση της 
Ηπείρου μεγάλης σπουδαιότητας (στην απόφαση για την χρηματοδότηση της μελέτης 
τονίζει ότι η γραμμή «Καλαμπάκα - Ιωάννινα - Ηγουμενίτσα» αποτελεί μέρος ενός 
ευρύτερου δικτύου και του βασικού διαδρόμου της Μεσογείου), αλλά και η Κυβέρνηση 
τον περασμένο Φεβρουάριο θεωρούσε την αναφερόμενη μελέτη αντίστοιχης 
σπουδαιότητας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε εάν ισχύει ότι η Ε.Ε. χρηματοδότησε μέρος των 
οριστικών μελετών της σιδηροδρομικής γραμμής «Καλαμπάκα - Ιωάννινα - 
Ηγουμενίτσα»; Εάν ναι, ποιο ήταν το ύψος της χρηματοδότησης, το οποίο καταβλήθηκε 
από αυτήν για τις εν λόγω μελέτες, και πώς κατανεμήθηκε; 
 
2. Δεδομένου ότι το Υπουργείο Οικονομικών είχε καλύψει την εθνική της συμμετοχή τον 
περασμένο Φεβρουάριο, σε ποιο στάδιο βρίσκεται αυτή τη στιγμή η επικείμενη 
σιδηροδρομική σύνδεση «Καλαμπάκα - Ιωάννινα - Ηγουμενίτσα»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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